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Referat fra Bestyrelsesmøde  

d. 25/11 kl. 18:00 

i Beboerhuset Fredhøj 4 
 

1. Velkomst               Kris byder velkommen 

2. Ordrækkestyre Karin 

3. Renovering Karin har snakket med Mogens (Inspektør) om diverse 

4. Sommerfest (Brændgårdvej)  Vi deltager ikke i 2025, og sætter det i bero fremover 

5. Eventuelt Karin: Vores 1. suppleant (Marius) deltager i 

bestyrelsesmøderne en gang imellem fremover 

  Ove: Der er nogle beboere i afdelingen som efterlyser 

muligheden for at få hjælp til at lære det danske sprog 

bedre. Vi tager en snak med ”Plads til Forskel” og hører 

om de har noget der kan bruges 

 Kris: I øjeblikket flytter mange ind i vores afdeling, det er 

mest midlertidige genhusninger 

  

  

  

  

Tilstede ved mødet:            

 

Kris, Karin, Ove, Børge, Arul, Finn og Kristian 

 

 

Med venlig hilsen 
 
Bestyrelsen afd. 104 Fredhøj/Døvehuset 
 


